

គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំង  
អំពើជួញដូរមនុស្ស



អគ្គលេខាធិការដ្ឋាន គ.ជ.ប.ជ  
លេខាធិការដ្ឋានរដ្ឋបាលសរុប

**កំណត់ហេតុកិច្ចប្រជុំ**

**ស្តីពីការរៀបចំកិច្ចប្រជុំលើកទី២ "ក្រុមប្រទេសបណ្តុះបណ្តាល**

**កម្ពុជា ឡាវ ភូមា" ដើម្បីពិភាក្សា និងកងចំណោះស្រាយរួមគ្នា**

ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ពីរោច ខែអាសាឍ ឆ្នាំកុរ ឯកស័ក ព.ស.ពីរពាន់ប្រាំបួនសិបបី ត្រូវនឹងថ្ងៃទី១៧ ខែកក្កដា ឆ្នាំពីរពាន់ដប់ប្រាំបួន វេលាម៉ោង ប្រាំបួនព្រឹក នៅសាលប្រជុំអគ្គលេខាធិការដ្ឋាន នៃគណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធប្រឆាំងអំពើជួញដូរមនុស្ស មានបើកកិច្ចប្រជុំ ស្តីពីការរៀបចំកិច្ចប្រជុំលើកទី២ "ក្រុមប្រទេសបណ្តុះបណ្តាលកម្ពុជា ឡាវ ភូមា" ដើម្បីពិភាក្សា និងកងចំណោះស្រាយរួមគ្នា ក្រោមអធិបតីភាព **លោកជំទាវ ជូ ម៉ីនអេង** រដ្ឋលេខាធិការក្រសួងមហាផ្ទៃ និងជាអនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍ គ.ជ.ប.ជ ដោយមានការអញ្ជើញចូលរួមពី ឯកឧត្តម ហ៊ុ ឌីឌី អនុរដ្ឋលេខាធិការក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ ឯកឧត្តម លីម ធាយ អនុរដ្ឋលេខាធិការក្រសួងសង្គមកិច្ច អតីតយុទ្ធជន និងយុវនីតិសម្បទា លោកជំទាវ ឧត្តមសេនីយ៍ឯក វេជ្ជបណ្ឌិត ប៉ុណ្ណ សំខាន់ អគ្គលេខាធិការ ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អគ្គលេខាធិការរង គ.ជ.ប.ជ ប្រធាន អនុប្រធានលេខាធិការដ្ឋានរដ្ឋបាលសរុប ប្រធាន អនុប្រធានក្រុមជំនួយកិច្ចការទាំង៦ លោក លោកស្រីតំណាងក្រសួងយុត្តិធម៌ ក្រសួងការបរទេស និងសហប្រតិបត្តិការអន្តរជាតិ អគ្គនាយកដ្ឋានអន្តរប្រវេសន៍ អគ្គនាយកដ្ឋានអត្តសញ្ញាណកម្ម នាយកដ្ឋានប្រឆាំងការជួញដូរមនុស្ស និងការពារអនីតិជន សរុបចំនួន ២៧ រូប ស្រី ០៥ រូប។

ជាកិច្ចចាប់ផ្តើម **លោកជំទាវ ជូ ម៉ីនអេង** រដ្ឋលេខាធិការក្រសួងមហាផ្ទៃ និងជាអនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍ គ.ជ.ប.ជ បានមានប្រសាសន៍ស្វាគមន៍យ៉ាងកក់ក្តៅចំពោះវត្តមាន ឯកឧត្តម លោកជំទាវ អស់លោក លោកស្រីតំណាងក្រសួង ស្ថាប័ន អង្គការពាក់ព័ន្ធដែលបានអញ្ជើញចូលរួមក្នុងកិច្ចប្រជុំនាថ្ងៃនេះ។ លោកជំទាវ ប្រធានអង្គប្រជុំបានមានប្រសាសន៍ថា យើងបានជួបប្រជុំគ្នាមួយលើករួចមកហើយ ពេលនេះយើងបានជួបប្រជុំគ្នាជាលើកទី២ ដើម្បីចេញជាគោលការណ៍រួមមួយរវាងប្រទេសទាំងបី(កម្ពុជា ភូមា ឡាវ) ផងដែរ។ លោកជំទាវបានបន្តថា យើងត្រូវមានកិច្ចសហការគ្នាក្នុងការការពារពលករហើយមានការពិភាក្សាគ្នាធ្វើជាឯកសារ និងមានការជជែកគ្នាក្នុងការរកផលប្រយោជន៍រួមមួយ ដោយសារប្រទេសយើងមានព្រំដែនជាប់គ្នា និងទំនៀមទំលាប់ ប្រពៃណី វប្បធម៌ ប្រហាក់ប្រហែលគ្នា។ គួរលេខពលករធ្វើទេសន្តរប្រវេសន៍មិនមានតែពលករខ្មែរនោះទេ ហើយចំនួនពលករដែលកំពុងធ្វើការនៅក្នុងប្រទេសថៃមានចំនួនមិនតិចជាង ៥លាននាក់ទេ មានទាំងការចុះបញ្ជី និងមិនមានការចុះបញ្ជី។ តែអ្នកដែលទទួលបានផលប្រយោជន៍ពីពលករ គឺនិយោជកនៅតាមប្រទេសគោលដៅ។ លោកជំទាវ ប្រធានអង្គប្រជុំបានបន្តថា បញ្ហាប្រឈម នៃភាពមិនស្របច្បាប់ដែលបានបង្កការលំបាកនៅក្នុងប្រទេសគោលដៅ ហើយបានផ្តល់ឯកសារស្របច្បាប់មានជាង ៣០ ម៉ឺននាក់ ការផ្តល់ប័ណ្ណស៊ីដម្តូ មានជាង ១លាននាក់ ហើយភាពស្រប

ច្បាប់របស់ពលករមួយចំនួនបានផុតសុពលភាព មានកូនក្មេងទៅតាមឪពុកម្តាយធ្វើការនៅទីនោះ ហើយពេលធំ ពេញវ័យ នឹងក្លាយជាកម្លាំងពលកម្មនៅក្នុងប្រទេសគេទៀត។ លោកជំទាវ បានបញ្ជាក់ថា ពលករដែលចាកចេញពី ប្រទេសទាំងបី(កម្ពុជា ឡាវ ភូមា) ពុំមានកម្រិតជំនាញខ្ពស់នោះទេ ត្រូវប្រើកម្លាំងពលកម្មសុទ្ធ ហើយទទួលបាន កម្រៃទាប តែការចំណាយនៅទីនោះក៏ច្រើនគួរសមដែរ។ នៅពេលពួកគេត្រឡប់មកស្រុកកំណើតវិញ ពួកគេមិន សល់ប្រាក់ច្រើននោះទេ នេះជាបន្ទុកយ៉ាងធំសម្រាប់ប្រទេស តើត្រូវធ្វើការដោះស្រាយបែបណា? ព្រោះវាជា បញ្ហាប្រឈម។ លោកជំទាវ ប្រធានអង្គប្រជុំបានលើកឡើងពីការប្រមូលទិន្នន័យ និងការធ្វើរបាយការណ៍អំពី សមត្ថកិច្ចនគរបាលតាមបណ្តាច្រកព្រំដែន មានជាង ៣៥ ម៉ឺននាក់ ក្នុងនោះមាន ភូមា ៥%, ស្រី ៤៥.២៧%, ក្នុងមួយខែ ដែលបានធ្វើទេសន្តរប្រវេសន៍ ចេញតាមច្រកខុសច្បាប់ដែលមានចំនួនច្រើន ដោយយើងដឹងមិនអស់ វានៅតែជាបញ្ហាប្រឈមនៅឡើយ។

លោកជំទាវ អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍ ប្រធានអង្គប្រជុំ មានប្រសាសន៍ថា យើងនឹងរៀបចំកិច្ចប្រជុំពិភាក្សាលើក ទី២ ដោយមានក្រសួងជំនាញ នៃប្រទេសទាំងបីចូលរួម និងមានរយៈពេលចំនួន ០២ថ្ងៃ ត្រៀមរៀបចំធ្វើនៅក្នុងខែ តុលាខាងមុខនេះដោយធ្វើអ៊ីមេល ទៅប្រទេសទាំងបីជួយឆ្លើយតបមកយើងទើបអាចដាក់ពេលវេលាបាន។ ក្នុងនាម ប្រទេសបញ្ជូនដូចគ្នា ក៏មិនហ៊ានលើកជាយោបល់អីច្រើនដែរ តែបើយើងមានចំណុចណាដែលចង់លើកជាយោបល់ មក យើងនឹងយកទៅពិភាក្សារួមគ្នាជាមួយប្រទេសគោលដៅ ដោយមានការពិភាក្សាក្នុងក្របខណ្ឌប្រទេសយើង សិន គឺត្រូវមានគំនិត យោបល់រួម ដែលតំណាងឲ្យកម្ពុជា។ បន្ទាប់មកយើងធ្វើមួយជំហានទៀត គឺការដេញដោលជាមួយ ភាគីដៃគូ បន្ទាប់មកទៀតគឺប្រទេសម៉ាឡេស៊ី នេះជាគោលគំនិតសម្រាប់បញ្ជូនពលករប្រទេសទាំងបី អាចសហការ ជាមួយគ្នា និងរៀនសូត្រពីគ្នាទៅវិញទៅមក។

**ឯកឧត្តម ហ៊ុំ ឌុឌុយី** អនុរដ្ឋលេខាធិការ ក្រសួងការងារ និងបណ្តុះបណ្តាលវិជ្ជាជីវៈ មានប្រសាសន៍ថា យើងដដែលរកបញ្ហាសំខាន់ដើម្បីធ្វើឲ្យពលករមានភាពអង់អាច ទប់ទល់ការរកងប្រវែញ មានកិច្ចការពាររួមគ្នា ដោយ មានកិច្ចសហការគ្នា។ ការរៀបចំកិច្ចប្រជុំនេះគួរធ្វើជា Close and Open Session។ ឯកឧត្តម បានចូលរួម យោបល់ដូចខាងក្រោមពាក់ព័ន្ធភាពរងគ្រោះមាន៖

- ១.ពេលផ្សព្វផ្សាយជ្រើសរើស ត្រូវមានការណែនាំតម្រង់ទិសរហូតដល់សហគមន៍ ដែលមានការស្មុគស្មាញ មានការក្លែងឯកសារ ភូតករ បំភ្លៃព័ត៌មាន។ អ្នកជ្រើសរើសរកកន្លែងដែលគាត់ផ្សព្វផ្សាយមិនឃើញ ទាក់ទង តាមលេខទូរស័ព្ទមិនបាន ភ្នាក់ងារមួយចំនួនអស់សុពលភាពហើយនៅតែបន្តការជ្រើសរើសដដែល។
- ២.ការរៀបចំឯកសារ ទាក់ទងអាជ្ញាធរ នគរបាល ក្រសួងមហាផ្ទៃ ក្រសួងការងារនៅមានភាពខ្វះចន្លោះ ដោយសារតែមានអ្នកបន្តជាក្រុមហ៊ុនស្របច្បាប់ តែនាំទៅជាលក្ខខណ្ឌឯកជន។ ចំពោះលិខិតឆ្លងដែន និងឯកសារពាក់ព័ន្ធផ្សេងៗ មានអ្នករត់ការយកកម្រៃខ្ពស់ ហើយការអប់រំមិនមានប្រសិទ្ធភាពទាល់តែសោះ។
- ៣.ការណែនាំអប់រំ មិនមានប្រសិទ្ធភាព គួរតែបន្ថែមគោលជំហរសតិអារម្មណ៍ អក្ខសញ្ញាណជាតិ។ ជាមួយ ប្រទេសថៃ ម៉ាឡេស៊ី មានឯកសារសម្រាប់ណែនាំតម្រង់ទិសពលករមុនពេលចេញដំណើរទៅធ្វើការនៅ ប្រទេសថៃ និងម៉ាឡេស៊ី។

៤.ការបញ្ជូនពលករ ការតម្រង់ទិសបន្ថែម កិច្ចសន្យាការងារ មានការគោរពលក្ខខណ្ឌការងារ និងការទទួលខុសត្រូវ។

៥.ការបញ្ជូនត្រឡប់ និងការធ្វើសមាហរណកម្មជាថ្មីកន្លងមកមិនមានការជូនដំណឹងទៅស្ថានទូតឬក្រសួងឲ្យបានដឹងឡើយ។ ពលករខ្លះមិនបានផ្តល់ដំណឹងមកផ្ទះ ធ្វើឲ្យមានការប្តឹងថាបាត់កូនមិនឃើញត្រឡប់មកវិញ។

៦.ការទទួលស្គាល់ជំនាញ សុំឲ្យមានការទទួលស្គាល់ជំនាញដែលកើនជាងមុន។

៧.របបសន្តិសុខសង្គម នឹងរៀបចំនៅកម្ពុជានាឆ្នាំ២០១៩ បានលើកអំពីបញ្ហានេះ។ ពលករត្រឡប់មកវិញច្រើនតែវិលទៅវិញ ដោយមិននៅបង្កើតការងារ ឬមុខរបរក្នុងស្រុក។ ឧទាហរណ៍៖ គ្រោះថ្នាក់ការងារ, ការពិនិត្យសុខភាពមានផ្ទៃពោះ ឬលំហែមាតុភាព សោធននិវត្តន៍...។

៨.ការធ្វើឲ្យមានភាពស្របច្បាប់ ចំពោះពលករដែលមិនមានឯកសារគ្រប់គ្រាន់។

៩.ប្រទេសថៃ គេធ្វើការទទួលពលករមានត្រឹមត្រូវសារទេសចរណ៍ថៃស្របច្បាប់ ឲ្យនៅធ្វើការ។

ឯកឧត្តម មានប្រសាសន៍បន្តថា ប្រទេសថៃគេមិនបានម្តេច ព្រោះពលករប្រទេសទាំងបីនៅតែចូលទៅឲ្យគេប្រើប្រាស់ លើកលែងតែសហគមន៍អន្តរជាតិជាអ្នកដាក់គំនាប់ ឬគ្រប់គ្រង អាស្រ័យកិច្ចសហការពីភាគីប្រទេសបញ្ជូន និងប្រទេសទទួល សូមឲ្យមានសេចក្តីថ្លែងការណ៍មួយចំពោះមុខសហគមន៍អន្តរជាតិ តាមរយៈអង្គការ ILO, IOM, EU។ ប្រទេសហ្វីលីពីន គេប្រើពាក្យថាពលរដ្ឋ និងពលករ ដោយមានសេចក្តីថ្លែងការណ៍រវាងកម្ពុជា-ហ្វីលីពីនដែលត្រូវជួយគ្នាទៅវិញទៅមក ទោះបីគ្មានស្ថានតំណាងប្រទេសណាមួយក៏ដោយ។

**តំណាងក្រសួងការបរទេស និងអិច្នេសហ្វិលីពីនប្រតិបត្តិការអន្តរជាតិ៖** មានមតិចូលរួមជាយោបល់ដូចខាងក្រោម៖

- គួរបញ្ជូនស្ថានតំណាងប្រចាំប្រទេសចូលរួមដែរ
- បច្ចុប្បន្នភាព ការពន្យាសុពលភាពឯកសារ មានការជួបពិភាក្សានៅខេត្តឈុនបុរី រវាងក្រសួងការងារចំពោះអ្នកផុតសុពលភាពដោយមានការឯកភាពគ្នាឲ្យស្ថានតំណាងកម្ពុជាបន្តការងារ។
- ប្រទេសក្នុងតំបន់ និងអន្តរជាតិមានទំនោរការពារប្រសើរជាងព្យាបាល តែមុនបញ្ជូនត្រូវបញ្ជ្រាបគោលនយោបាយគាំទ្ររាជរដ្ឋាភិបាល។ ឧទាហរណ៍៖ ប្រទេសហ្វីលីពីន ពេលបញ្ជូនចេញគេមានការបណ្តុះបណ្តាល ឲ្យមានការយល់ដឹងអំពីសតិអារម្មណ៍ នយោបាយជាតិ លើកទឹកចិត្ត ពន្យល់ពីការចំណេញឬខាត កាតព្វកិច្ចពលរដ្ឋសម្រាប់គ្រួសារ និងសង្គមជាតិ។
- ប្រភពព័ត៌មានពីភាគីថៃ៖ មានពលករ ១៧,២៤៦ នាក់ ដែលកំពុងធ្វើការនៅលើទូកនេសាទសមុទ្រ ចំនួន ១,៣៤៥ នាក់, មានការអនុញ្ញាតផ្តល់ភាពស្របច្បាប់ ១,៦៨៨នាក់ និងទទួលបានភាពស្របច្បាប់ ៦,៦៣៨នាក់ នាំចេញតាម MOU ?
- ការបន្តសុពលភាពឯកសារ ខែ១១ ឆ្នាំ២០១៩ ផុតសុពលភាព ពលករដែលផ្តល់ឯកសាររួចហើយ ខែ៣ ឆ្នាំ២០២០ ផុតសុពលភាពសម្រាប់ពលករទូកនេសាទ។
- ថៃតែងតែបញ្ជាក់ថា គេបានទទួលការឯកភាពពីឡាវ និងភូមា

-គួរធ្វើការផ្លាស់ប្តូរបទពិសោធន៍ប្រទេសទាំងបី

**តំណាងក្រសួងកិច្ចការនារី**

បានស្នើសុំដាក់បញ្ចូលហ៊ីង្សា យេនឌ័រលើពលករទេសន្តរប្រវេសន៍ ដោយសហការជាមួយអង្គការសហប្រជាជាតិ (UN) តែចំពោះកូនពលករ និងពលករមានវ័យចំណាស់បាត់បង់កម្លាំងពលកម្មត្រូវបញ្ជូនត្រឡប់មកវិញ។ តំណាងក្រសួងសង្គមកិច្ច អតីតយុទ្ធជន និងយុវនីតិសម្បទា បានចូលរួមមតិយោបល់ថា ក្នុងនាមជាស្ថាប័នជំនាញ មានចំណុចដែលត្រូវបញ្ចូលទៅក្នុងកិច្ចប្រជុំមាន៖

-នីតិវិធីដោះស្រាយបញ្ហាការងារគ្រោះ របស់ពលករនៅក្នុងប្រទេសគោលដៅឲ្យទទួលបានផលប្រយោជន៍ស្របច្បាប់ នៅក្នុងនីតិវិធីការពារផ្នែកសង្គម និងផ្នែកច្បាប់។

-ប្រទេសគោលដៅត្រូវទទួលខុសត្រូវចំពោះពលករទេសន្តរ ដែលបានរងគ្រោះនៅក្នុងប្រទេសខ្លួន ទាំងការផ្តល់សេវាក្នុងប្រទេសគោលដៅ ទាំងនីតិវិធីបញ្ជូនជនរងគ្រោះ តែគ្មានការតាមដានស្ថានភាពជនរងគ្រោះអំពីគុណភាព នៃសេវាដែលផ្តល់ឲ្យ។

ចុងបញ្ចប់ នៃកិច្ចប្រជុំ លោកជំទាវ ប្រធានអង្គប្រជុំមានប្រសាសន៍ថា ការរៀបចំកិច្ចប្រជុំប្រទេសបញ្ជូនទាំងបីនឹងត្រូវរៀបចំឡើងចំនួន ២ថ្ងៃ អាចរៀបចំទឹកនៃខេត្តសៀមរាប ឬរាជធានីភ្នំពេញ ហើយរង់ចាំការឆ្លើយតបតាមរយៈ អ៊ីមែល របស់តំណាងប្រទេសនីមួយៗផងដែរ។

កិច្ចប្រជុំបានបញ្ចប់នៅវេលាម៉ោង ដប់មួយ និងសាមសិបនាទី ថ្ងៃខែឆ្នាំដដែល។

ថ្ងៃពុធ ៨រោច ខែអាសាឍ ឆ្នាំកុរ ឯកស័ក ព.ស.២៥៦៣  
រាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី២៤ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៩

**គោរពជូន**  
**លោកជំទាវ អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍ គ.ជ.ប.ជ**  
មេត្តាជ្រាបដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់។

**អ្នកធ្វើតំណាងហេតុ**  
*Kamif*

ថ្ងៃពុធ ៨រោច ខែអាសាឍ ឆ្នាំកុរ ឯកស័ក ព.ស.២៥៦៣  
រាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី២៤ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៩

**ឧត្តមសេនីយ៍វេ. អ៊ុំ ភារិណ្ណ**

**ប្រធានលេខាធិការរដ្ឋាន**

*[Signature]*  
**ឧត្តមសេនីយ៍ឯក. គង់-ព័ន្ធី**

*[Signature]*  
**25/07/19**  
*[Signature]*

**គណៈកម្មាធិការជាតិប្រយុទ្ធនឹងប្រឆាំង  
នឹងជំងឺឈាមជួរមេនុស្ស (គ.ជ.ម.ជ)  
អគ្គលេខាធិការរដ្ឋាន**



**ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ**

**បញ្ជីចាត់តាំង**

ថ្ងៃ... ២០១៤... ខែ... ២០១៤... ម៉ោង... ០៧:៣០... ឆ្នាំកុរ ឯកស័ក ព.ស ២៥៦៣

ត្រូវចាត់តាំង... ១៧... ខែ... កក្កដា ឆ្នាំ ២០១៤

*Handwritten signature and text in Khmer script, likely a declaration or approval from the committee chair.*

ល.រ	នាម ត្រកូល/Name	ភេទ/Sex	តំណែង/Position	អង្គការ/Organization	លេខទូរស័ព្ទ/Phone	ហត្ថលេខា/Sign
1	លោកជំទាវ ជូ ប៊ុនអេង	ស្រី	អនុប្រធានអចិន្ត្រៃយ៍	គណៈកម្មាធិការជាតិ គ.ជ.ម.ជ	012 872 639	
២	លោកជំទាវ ប៉ុណ្ណ សំខាន់	ស្រី	អគ្គលេខាធិការ	គណៈកម្មាធិការជាតិ គ.ជ.ម.ជ	012775311	
៣	វ.ឃ. លី វិ. វិ.	ស្រី	—	—	—	
៤	វ.ឃ. លី វិ. វិ.	ស្រី	—	—	—	
៥	វ. ចាន់ វិ. វិ. វិ.	ស្រី	អគ្គលេខាធិការ	គណៈកម្មាធិការជាតិ គ.ជ.ម.ជ	012 77 1158	

ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ರ	10 ಶಿ.ಎಂ.ಬಿ.ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಕ.ಸಿ.ಬಿ.ಸಿ	092 33 7211	[Signature]
ಬಾಸಿಕ್ ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	ಪ್ರ	ಬಿ.ಬಿ.ಬಿ.	ಕು.ಎಂ.ಎಂ.ಎ	089 216599	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್.	071 886 7444	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	[Blank]	[Blank]	011369992	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	[Blank]	012999933	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	[Blank]	081 81 85 86	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	[Blank]	095 522 567	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	[Blank]	012 626 444	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	[Blank]	022 911 695	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	[Blank]	077 333 566	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	[Blank]	016 577 886	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	[Blank]	017 352 629	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	[Blank]	077 742 222	[Signature]
ಇ.ಶಿ.ಶಾ. ಕೆ.ಟಿ.ಆರ್. ಕೆ.ಎಂ.ಎಸ್	ಬಿ	ಶಿಕ್ಷಣ ಇಲಾಖೆ	[Blank]	077 701 238	[Signature]